

LONGINES



La Grande Classique de Longines L4.241.0.11.2

The watches in the “La Grande Classique de Longines” collection have changed little since its launch in 1992, finding continuity in the essential beauty of a design that reflects Longines' inherent elegance. This model from the “La Grande Classique de Longines” collection is no exception. Steeped in the tradition of true classics, the slimness of the case - just 4.2 mm for a diameter of 24 mm - catches the eye. The pristine white dial is delicately enhanced with painted Roman numerals and blackened steel hands. In a final flourish, 48 diamonds circle the bezel while preserving the roundness of the case, the delicacy of the line, and the eternal elegance of this creation.

Movement	Quartz, L209 calibre
Functions	Hours and minutes
Case	Stainless steel, 24 mm Bezel set with 48 diamonds, graded Top Wesselton VVS (0.403 ct) Scratch-resistant sapphire crystal Water-resistant to 30 m (3 ATM)
Dial	White Painted Roman numerals Blackened steel hands
Bracelet/Strap	Black alligator with buckle

LONGINES



La Grande Classique de Longines L4.241.0.11.2

Depuis son lancement en 1992, les modèles de la collection « La Grande Classique de Longines » n'ont subi que peu d'évolutions esthétiques, trouvant leur continuité dans un design sobre, épuré et symbole d'une élégance propre à la marque. Ce modèle de la collection « La Grande Classique de Longines » ne fait pas exception. Ancré dans la tradition des classiques intemporelles, le boîtier séduit par sa minceur, seulement 4.2 mm pour un diamètre de 24 mm. Le cadran, entièrement blanc, est délicatement orné d'index en chiffres romains peints et d'aiguilles en acier noirci. Dernier éclat de raffinement, 48 diamants sertissent la lunette, tout en préservant la rondeur du boîtier, la finesse des lignes et l'élégance éternelle de cette création.

Mouvement	Quartz, calibre L209
Fonctions	Heure et minute
Boîtier	Acier inoxydable, 24 mm Lunette sertie de 48 diamants Top Wesselton VVS (0.403 ct) Glace saphir inrayable Étanche à 30 m (3 ATM)
Cadran	Blanc Index chiffres romains peints Aiguilles en acier noirci
Bracelet	Alligator noir avec boucle à ardillon